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Ką tik atnaujintas Visagino apšvietimas: 
šiuolaikiškas, taupus, tvarus

Teatras užkariavo Visagino scenas

Visagino savivaldybės meras Er-
landas Galaguz su pasididžiavimu 
kalba apie atnaujintą modernią 
Visagino apšvietimo sistemą. Pa-
sak mero, Visaginas, kaip nedau-
gelis Lietuvos miestų, jau dabar 
turi šiuolaikiškiausius LED švies-
tuvus, kurie esant minimalioms 
energijos sąnaudoms, išlaiko mak-
simalius apšvietimo parametrus.

„Su džiaugsmu informuoju, kad 
Visagino apšvietimo systemos mo-
dernizavimo darbai baigti. Šiuo metu 
vykdomas testavimas, kurio metu 
sistema reguliuojama, tačiau jau da-
bar matome galutiniam artimą re-
zultatą. Asmeniškai, aš esu nepa-
prastai laimingas ir dėl gyventojų 
išreikštų padėkų, kurie iš pradžių 
neslėpė nerimo, bet dabar yra pa-
tenkinti dėl jų saugumą užtikrinan-
čio apšvietimo. Be viso to, jis ne tik 
saugus, bet ir šiuolaikiškas, patrau-
klus akiai ir saugantis gamtą. Nuo 
šiol vakare Visaginas atrodo dar ma-
loniau, moderniau“,– teigia savival-
dybės meras.

Administracijos specialistų teigi-
mu, Visagine įrengti LED tipo švies-
tuvai ypatingi tuo, kad turi kompiute-
rinę valdymo- monitoringo sistemą ir 
dimeriavimo (pritemdymo) funkciją, 
kuri leis dar labiau taupyti elektros 
energiją, o tai reiškia, kad būsime 

Spalio 12–14 dienomis Visagino 
kultūros centro scenas užkariavo 
teatras – čia praūžė tarptautinio 
monospektaklių festivalio „Ats-
pindys“ išskirtinės istorijos, tikra 
dovana tapusios ne tik Visagino 
gyventojams, bet ir į miestą at-
vykusiems svečiams.

Šiemet Visagino savivaldybės iš-
tikimai remiamas festivalis jau su-
laukė „pilnametystės“. Aštuonio-
liktasis monospektaklių festivalis 
„Atspindys“ sukvietė vieno akto-
riaus teatro profesionalus iš Lietu-
vos, Ukrainos, Kazachstano, Armė-
nijos ir Vokietijos. Deja, programa 
buvo keičiama dėl iš Izraelio nega-
lėjusių atvykti teatro menininkų.

„Pasaulyje tvyrant įtampai, dau-
geliui tampa sudėtinga gyvuoti 
įprastinėje darbo buityje, kasdie-
nybėje. Šis spektaklių ir unikalių is-
torijų sūkurys tapo šviesuliu mums 
visiems. Tai buvo išskirtinė galimy-
bė mums, visaginiečiams, mėgautis 
teatru savo miesto scenose. Nuo-
širdžiai dėkoju festivalio įkūrėjai 

ne tik taupesni, bet ir draugiškesni 
gamtai. Tai užtikrins ir žadamas il-
gas šviestuvų tarnavimo laikotarpis.

„Kadangi sistema dar vis testuoja-
ma, kviečiu būti supratingiems, tačiau 
ateityje nebijoti kreiptis į administra-
cijos specialistus, jei pastebėjote ge-
dimus. Taip pat – labai kviečiu aktyviai 
naudotis „Tvarkau miestą“ platforma, 
kurioje darbuotojai proaktyviai seka 
Jūsų įkeltą informaciją“,– į gyventojus 
kreipiasi meras.

Dirbtinio apšvietimo infrastruk-
tūra Visagino mieste modernizuota 
vos per metus: atnaujintas elektros 
energijos tiekimo tinklas, atramos 
su komplektuojančiais elementais, 

ir direktorei Marijai Tananai, reži-
sieriams, aktoriams, visiems žiū-
rovams…Jūs sukūrėte mūsų mies-
te tikrą kultūros šventę! Kiek daug 
istorijų, filosofinių klausimų ir pras-
mės paliko mumyse šis festivalis. 
Su nekantrumu lauksime visų ir ki-
tais metais“,– emocijomis dalino-
si Visagino savivaldybės vicemerė 
Aleksandra Grigienė.

Kone visi spektakliai tyrinėjo vie-
nišo, nesuprasto, kitokio žmogaus 
temą ir leido suprasti apie pavojus, 
kuriuos kelia tokia izoliacija. Visagi-
no scenose pasirodė: jaunasis lietu-
vių aktorius Šarūnas Januškevičius 
su spektakliu „Lapkričio 20“ pagal 
tikrais įvykiais pagrįstą šiuolaikinio 
švedų rašytojo Larso Noréno pjesę 
(rež. Loreta Vaskova), gerai žinoma 
Violeta Mičiulienė spektaklyje „Pa-
baisų nebus“ (rež. Asta Simonaitė), 
žymi Ukrainos aktorė, daugelio pre-
mijų laureatė Lidija Danilčiuk, paro-
džiusi spektaklį „Senoji ponia peri“ 
pagal lenkų dramaturgo Tadeusz’o 
Różewicz’iaus pjesę (rež. Irina Vo-

šviestuvai, valdymo punktai ir kiti 
elementai, būtini saugumo ir koky-
bės standartus atitinkančiam dirb-
tiniam apšvietimui užtikrinti.

Visagino savivaldybės adminis-
tracijos direktorius Virginijus An-
drius Bukauskas už bendrą projek-
to įgyvendinimą reiškia padėkas VšĮ 
Inovacijų agentūrai, rangovui – AB 
„BaltLed“ už konstruktyvų bendra-
darbiavimą ir puikiai atliktus darbus. 

Administracijos direktorius taip 
pat dėkoja visiems Visagino savi-
valdybės administracijos specialis-
tams, prisidėjusiems prie šio didelio 
projekto ir nuoširdžiai besistengian-
tiems dėl miesto tobulinimo!

lycka), Armėnijos aktorė Lilija Mu-
kučian spektaklyje „Balerina“ pagal 
Grigorijaus Konstantinopolskio no-
velę (rež. Jelena Vardanian), Vokieti-
jos menininkė Bea Ehlers- Kerbekian 
spektaklyje „Anės tyla“ pagal Vokie-
tijos turkų rašytojo Doğan Akhan-
lı pjesę ir kiti žymūs teatro meni-
ninkai.

Monospektaklių festivalio „Ats-
pindys“ tikslas – tęsti bei plėtoti pro-
fesionalios teatrinės kultūros puo-
selėjimo tradiciją, kasmet suburti 
geriausius monospektaklių kūrėjus 
iš viso pasaulio, prisidėti prie jų tar-
pusavio bendradarbiavimo bei ska-
tinti monospektaklio žanro tradici-
jos tąsą bei plėtrą Lietuvoje.

Informacija parengta pagal Visa-
gino kultūros centro ir monospekta-
klių festivalio „Atspindys“ organiza-
torių pateiktą informaciją.

Spalio 25-ąją minime
Konstitucijos dieną!

Konstitucija – tai, visų pirma, žmogų saugantis mūsų stiprios, laisvos ir 
demokratiškos Lietuvos pamatas, pagrindinis valstybės įstatymas, dabar-
ties ir ateities vizija, kurią gerbti ir kuria remtis turime visi.

Tegul ši diena trumpam atitraukia nuo kasdienių asmeninių rūpesčių ir 
sutelkia mus kilniam, bendram vyksmui, kuriuo pasirūpinsime savo vals-
tybe ir jos – mūsų vaikų ateitimi.

Tik mes patys kuriame gerovę ir gėrį ne tik namuose, bet ir mieste, vals-
tybėje…

Tegul mumyse visuomet stiprėja atsakomybė už mūsų demokratišką šalį 
ir į mūsų – žmonių gerovę nukreiptą pagrindinį šalies įstatymą.

Galimybę atlikti savo pilietinę teisę ir pareigą turėsime jau visai greitai –
2024 m. gegužės 12 d. kartu su pirmuoju Respublikos Prezidento rin-
kimų turu vyks referendumas dėl Lietuvos pilietybės išsaugojimo įgy-
jant kitos, Lietuvai draugiškos šalies pilietybę.

Tiksli referendumu spręsti teikiamo Konstitucijos 12 straipsnio pakei-
timo formuluotė skamba taip:

„Lietuvos Respublikos pilietybė įgyjama gimstant ir kitais konstituci-
nio įstatymo nustatytais pagrindais ir tvarka. Konstitucinis įstatymas taip 
pat nustato Lietuvos Respublikos pilietybės netekimo pagrindus ir tvarką.“

Lietuvos piliečiams pritarus, iš Konstitucijos būtų išbrauktas teiginys: 
„Išskyrus įstatymo numatytus atskirus atvejus, niekas negali būti kartu Lie-
tuvos Respublikos ir kitos valstybės pilietis.“ Tokiu pakeitimu būtų pa-
šalintas draudimas Lietuvos piliečiams išsaugoti gimimu gautą Lie-
tuvos pilietybę.

Lietuvos piliečiai kviečiami būti aktyvūs ir dalyvauti referendume dėl 
pilietybės išsaugojimo.

Visiems linkime atsakomybės jausmo už savo šalį, vienybės, sveika-
tos ir gėrio!

Savivaldybės meras Erlandas Galaguz
Administracijos direktorius Virginijus Andrius Bukauskas

Maisto produktų tiekimas
nepasiturintiems gyventojams

Выдача продуктов 
малоимущим жителям

Visagino savivaldybės administra-
cija informuoja, kad paramos maisto 
produktais, finansuojamos iš Europos 
pagalbos labiausiai skurstantiems as-
menims fondo (toliau – EPLSAF), ne-
pasiturintiems Visagino savivaldybės 
gyventojams išdavimas numatomas 
2023 m. spalio 23 d. nuo 10.00 iki 
13.00 val., spalio 24 d. nuo 13.00 iki 
16.00 val., spalio 25 d. nuo 10.00 iki 
13.00 val. ir spalio 26 d. nuo 14.00 
iki 17.00 val.

Dėl produktų išdavimo pasiteirau-
ti galima tel. 8 652 98773.

Atkreipiame dėmesį, kad 2023 m. 
spalio mėnesį produktai bus išduo-

dami nauju adresu – Kosmoso g. 
30A. Asmenims, atsiimantiems pro-
duktus, būtina turėti asmens tapaty-
bę patvirtinantį dokumentą.

Primename, kad asmuo, du kartus 
neatvykęs atsiimti maisto produktų, 
yra išbraukiamas iš paramos maisto 
produktais gavėjų sąrašo.

Asmenų, iki šiol negavusių para-
mos iš EPLSAF ir 2023 metais pagei-
daujančių gauti paramą, prašymai 
paramai iš EPLSAF priimami Visagi-
no savivaldybės administracijoje, Vi-
saginas, Parko g. 14, 231, 232 kab. 
Smulkesnė informacija teikiama tel. 
(8 386) 36 041, 60 016.

Администрация Висагинского 
самоуправления информирует, 
что выдача продовольственной 
помощи, финансируемой из Фон-
да Европейской помощи для осо-
бо нуждающихся (далее – EPLSAF), 
малоимущим жителям Висагин-
ского самоуправления заплани-
рована на: 23 октября с 10.00 
до 13.00, 24 октября с 13.00 до 
16.00, 25 октября с 10.00 до 13.00 
и 26 октября с 14.00 до 17.00.

Информацию о выдаче продук-
тов можно получить по телефону 
8 652 98773. Обращаем внимание, 
что в октябре 2023 г. продукты бу-
дут выдаваться по новому адре-
су – ул. Космосо, 30 A.

Лица, получающие продукты, 
должны иметь при себе документ, 
удостоверяющий личность. Напо-
минаем, что человек, дважды не 
прибывший за продуктами, будет 
исключен из списка получателей 
продовольственной помощи.

Заявления на получение под-
держки от EPLSAF от лиц, кото-
рые еще не получали продукто-
вую помощь и желают получить 
ее в 2023 году, принимаются в ад-
министрации Висагинского само-
управления по адресу ул. Парко, 
14, каб. 231, 232. 

Подробную информацию мож-
но получить по тел. (8 386) 36 041, 
60 016.
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UAB „Visagino būstas“
ir daugiabučių namų savininkų
bendrijos planuoja susitikimus

ЗАО «Visagino būstas» и товарищества 
собственников многоквартирных домов 

планируют встречи
Į UAB „Visagino būstas“ specialis-

tus bei daugiabučių namų savininkų 
bendrijų vadovus su klausimais apie 
renovaciją vis dažniau kreipiasi ats-
kiri daugiabučių namų gyventojai. 
Įvertinus padidėjusį susidomėjimą 
prasidėjus šildymo sezonui ir siekda-
mi paskatinti renovacijas, specialistai 
planuoja susitikti su namų ir bendri-
jų atstovais, kad suteiktų daugiau in-
formacijos apie galimybę apsispręsti 
renovuoti namą.

Deja, mūsų miesto nerenovuoti 
būstai dažniausiai priklauso žemiau-
sioms energijos naudingumo – F arba 
G klasėms. Tai reiškia, kad Visagino 
miesto daugiabučių namai suvarto-
ja daug šilumos energijos. Nustaty-
ta, kad sename daugiabutyje šilumos 
nuostolių patiriama 11 proc. per ne-
apšiltintą stogą, 26 proc. per nesan-
darius langus, 38 proc. – per neapšil-
tintas namo išorines sienas. Pagal tai, 
kiek šilumos energijos suvartoja na-
mas, yra nustatoma jo energinio nau-
dingumo klasė. Tik renovavus daugia- 
butį, jis pasiekia ne mažesnę nei B 
energijos naudingumo klasę.

Pagrindinės renovacijos naudos:
• Sutaupoma ilguoju laikotarpiu.

Все чаще отдельные жители 
многоквартирных домов обраща-
ются к специалистам ЗАО «Visagino 
būstas» и председателям товари-
ществ собственников многоквар-
тирных домов с вопросами о рено-
вации. Учитывая увеличившийся 
с началом отопительного сезона 
интерес, а также с целью поощре-
ния реноваций, специалисты пла-
нируют встречи с представителя-
ми домов и товариществ, чтобы 
предоставить больше информа-
ции для принятия решения о ре-
новации здания.

К сожалению, многоквартирные 
дома нашего города, в которых не 
была проведена реновация, обыч-

• Mažėja mokesčiai būsto išlaikymui.
• Palaikoma tinkama temperatūra 
ir drėgmė.
• Didėja garso izoliacija.
• Auga nekilnojamo turto vertė.
• Gerėja architektūrinis vaizdas.
• Gyventojai patys gali apsispręsti dėl 
renovacijos ir pasirinkti darbų ran-
govą be Savivaldybės administraci-
jos įsikišimo.

Renovacija neabejotinai naudinga ir 
planetai – lemia mažesnį anglies dvide-
ginio dujų emisijų kiekį bei prisideda 
prie klimato kaitos stabdymo. Vertinga 
ir visuomenei – atnaujinus pastatą ir 
jo aplinką, pagerėja visos bendruome-
nės gyvenimo kokybė, o pavieniams 
asmenims – padeda sutaupyti.

Svarbu priminti, kad gyventojai 
dėl renovacijos gali apsispręsti pa-
tys balsuodami namo susitikimuo-
se. Gaunantys šildymo kompensa-
cijas ir namo renovacijos atsisakę 
gyventojai – jas praras.

Daugiau klausimų apie renovaci-
ją gyventojai galės užduoti planuoja-
muose susitikimuose su UAB „Visagi-
no būstas“ specialistais, daugiabučių 
namų savininkų bendrijų bei savival-
dybės atstovais.

но принадлежат к самым низким 
категориям энергоэффективно-
сти – F или G классам. Это озна-
чает, что многоквартирные дома 
Висагинаса потребляют большое 
количество тепловой энергии. 
Установлено, что в старых много-
квартирных домах 11% тепла теря-
ется через неутепленную крышу, 
26% через неплотные окна и 38% 
через неутепленные внешние сте-
ны здания. В зависимости от того, 
сколько тепловой энергии потреб- 
ляет дом, определяется его энер-
гоэффективность. Только после ре-
новации многоквартирного дома 
он достигает энергоэффективно-
сти не ниже B класса.

Основные преимущества ре-
новации:
1. Экономия в долгосрочной пер-
спективе.
2. Уменьшение расходов на обслу-
живание жилья.
3. Поддержание оптимальной тем-
пературы и влажности.
4. Улучшение звукоизоляции.
5. Рост стоимости недвижимости.
6. Улучшение архитектурного об-
лика.

7. Жители могут сами принимать 
решение о реновации и выбирать 
подрядчика без вмешательства 
администрации самоуправления.

Реновация, безусловно, полезна 
и для планеты, так как способству-
ет снижению выбросов парнико-
вых газов и торможению процес-
сов изменения климата. Это также 
важно для общества, так как об-
новление здания и его окружения 
улучшает качество жизни всего 
сообщества и помогает сэконо-
мить каждому отдельно.

Важно помнить, что жители 
могут сами принимать реше-
ние о реновации на собраниях 
жильцов. Те, кто отказывается 
от реновации, теряют право на 
компенсации за отопление и ре-
новацию дома. 

Больше вопросов о реновации 
жители смогут задать на предсто-
ящих встречах со специалистами 
ЗАО «Visagino būstas», с предста-
вителями товариществ собствен-
ников многоквартирных домов 
и представителями самоуправ-
ления.
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Почему у нас до сих пор нет 
солнечной электростанции

Уже 4-й год висагинцы не по-
лучают 10-процентную компен-
сацию за электроэнергию. Ее 
отмену объяснили тем, что пра-
вительство выделит 4 млн. евро 
на строительство висагинской 
солнечной электростанции. Од-
нако с тех пор мы так и живем – 
и без солнечной электростан-
ции, и без компенсации.

В пользу строительства соб-
ственной солнечной электростан-
ции приводились аргументы о том, 
что жители смогут купить ее мощ-
ности значительно дешевле, чем 
при покупке на других коммерче-
ских солнечных электростанциях.

Например, в 2020 году стоимость 
1 киловатта на солнечных элек-
тростанциях Литвы была пример-
но 960 евро, а на висагинской сол-
нечной электростанции киловатт 
мог бы стоить 700–750 евро.

Напомним, что парк солнечных 
электростанций планируется по-
строить вблизи ИАЭС, рядом с рас-
пределительными сетями.

Мы поинтересовались у дирек-
тора администрации самоуправ-
ления Виргиниюса Андрюса Бука-
ускаса, на каком этапе находится 
сегодня строительство висагин-
ской солнечной электростанции, 
стоимостью 8 млн. евро, из кото-
рых 4 млн. должно выделись пра-
вительство.

«Этот проект стал зависеть от 
смены центральной политиче-
ской власти, – сказал В.-А. Букау-
скас и пояснил, что на сегодняш-
ний день нет ясной концепции по 
эксплуатации солнечной электро-
станции (далее – СЭ).

Висагинское самоуправление 
полагало, что после того, как бу-
дет выполнено строительство СЭ, 
ее передадут в эксплуатацию ЗАО 
«Висагино энергия».

Однако в Министерстве энерге-
тики с этим не согласны и планиру-
ют, по опыту скандинавских стран, 
создавать для эксплуатации СЭ об-
щества возобновляемых энергети-
ческих источников.

К этим обществам не могут от-
носиться предприятия, использую-
щие невозобновляемые энергети-
ческие источники, то есть, и наше 
ЗАО «Висагино энергия».

Однако, как отметил директор 
администрации, в настоящее вре-
мя нет и четкого механизма по соз-
данию обществ возобновляемых 
энергетических источников.

Пока в Минэнерго решают эту 
задачу, наше самоуправление 
шлет туда письма, на которые не 
получает ответов. «Одно письмо 
я направил еще в прошлую каден-
цию, теперь – в эту, но ответов на 
них не получено», – сказал В.-А. Бу-
каускас, а на вопрос о соблюдении 
терминов только махнул рукой, 
сказав, что в демократическом об-
ществе все бюрократические про-
цедуры бывают очень затянутыми.

Между тем, в Висагинском само-
управлении уже подготовлены ус-
ловия закупки для технического 
проекта, то есть оно вполне гото-
во для начала строительства сол-
нечной электростанции. Однако 
решение об этом должно после-
довать из Министерства энерге-
тики, которое пока молчит.

Виргиниюс Андрюс Букаускас 
выразил надежду, что этот про-
ект начнет осуществляться и ви-
сагинская солнечная электростан-
ция будет построена.

Однако отсутствие прогресса 
в этом проекте заставляет жите-
лей чувствовать себя обмануты-
ми, тем более что цены на элек-
троэнергию значительно выросли, 
а у нас нет ни 10-процентной ком-
пенсации, ни солнечной электро-
станции.

Инна НЕГОДА

В школах Висагинаса были проведены 
учения по эвакуации

Стартовал городской турнир по баскетболу

В прошедшую пятницу, 13 ок-
тября, сотни школ и детских 
садов по всей Литве получи-
ли электронные письма на рус-
ском языке с угрозами о якобы 
заложенной в учебных заве-
дениях взрывчатке. В письмах 
содержались угрозы с распра-
вой над жителями стран Бал-
тии, а также указывалось дата 
и время, когда будет осущест-
влен взрыв.

В связи с поступившими угро-
зами, в понедельник, 16 октября, 
состоялась встреча руководите-
лей Висагинского самоуправле-
ния – вице-мэра Александры Гри-
гене, директора администрации 
Виргиниюса Андрюса Букауска-
са и руководителя отдела права 
и персонала Ричардаса Петраус- 
каса с представителями висагин-
ских учреждений просвещения, 
образования, культуры, здраво-
охранения, опеки, полиции и др.

В ходе встречи были обсужде-
ны обновленные рекомендации 
относительно ситуации, связан-
ной с распространением угрожа-
ющих сообщений. Учреждениям 
настоятельно рекомендовалось 

14 октября стартовало первен-
ство Висагинаса по баскетболу, 
в котором принимают участие 
8 команд. Турнир разделен на 
два этапа и продлится до мар-
та следующего года.

По словам организатора турни-
ра Александра Бражниковаса, ре-
гулярный чемпионат будет прохо-

организовать учения по эвакуа-
ции, постоянно проверять дан-
ные камер видеонаблюдения на 
предмет проникновения на тер-
риторию подозрительных лиц, 
предоставлять постоянную ин-
формацию сотрудникам и членам 
сообществ, связанных с учреж-
дениями.

Самоуправление, в свою оче-
редь, должно сотрудничать с го-
сударственными институциями 
и информировать учреждения 
о мерах безопасности.

В рамках этих мероприятий 
в школах Висагинаса 16 октября 
проводились учения по эвакуации 
детей и персонала, чтобы быть 
готовыми к непредвиденным си-
туациям, связанными с угрозой 
для жизни.

Как сообщает ELTA, по данным 
полиции, в пятницу, 13 октября 
учреждения Литвы получили око-
ло 900 сообщений о взрывчатке; 
в понедельник 16 октября – око-
ло 1,5 тысяч, во вторник ночью 
и утром – свыше 1000 сообщений, 
в ночь на среду различные учреж-
дения Литвы получили около 2 ты-
сяч писем с угрозами взрыва.

дить с октября до конца декабря, 
а в следующем году, в январе, фев-
рале и марте планируется про-
вести игры на кубок города, где 
будут проходить игры «play-off» – 
с выбыванием проигравших ко-
манд.

Как и в прошлом году, от Виса-
гинской школы баскетбола в тур-

Как указывается в пресс- релизе 
Департамента полиции, электрон-
ные письма в ночь на среду полу-
чили разные учреждения, пред-
приятия и организации. В этих 
сообщениях, так же, как и в пре-
дыдущих письмах, содержались 
угрозы взрыва, конкретное вре-
мя не указывалось.

Почти 2000 писем с угрозами 
взрыва, отправленные в ночь на 
среду, были получены с пяти раз-
ных адресов электронной почты.

Генеральный комиссар полиции 
Ренатас Пожела утверждает, что 
большая часть писем с угрозами 
написана на русском языке. По его 
словам, рассылка писем с угроза-
ми – это организованная кибера-
така, направленная на срыв рабо-
ты спецслужб и создание паники 
в обществе. По данным полиции, 
уровень угрозы в стране не из-
менился. Департамент полиции 
призывает учреждения следовать 
подготовленным рекомендациям, 
с которыми можно ознакомить-
ся в интернете на сайте policija.lt.

В материале использована ин-
формация Висагинского само- 
управления и ELTA

нире участвуют две команды. «Мы 
стремимся предоставить игровую 
практику всем детям, которые за-
нимаются в нашей баскетболь-
ной школе, – говорит А. Бражнико-
вас. – В этом году мы постарались 
команды разделить так, чтобы не 
было явного аутсайдера на сорев-
нованиях, и всем командам было 
интереснее играть. Это улучшит 
мотивацию и у детей».

Проведение первенства города 
по баскетболу финансируется из 
средств программы поддержки не-
правительственных организаций 
Висагинского самоуправления, 
а также из средств Висагинской 
школы баскетбола.

Ближайшие игры турнира состо-
ятся 28 октября. Планируется, что 
они пройдут в 12.30, 14.00 и 15.30.

Соб. инф.


